



**+ Vespers for the Repose of Abba Athanasius the Apostolic**  
tomorrow Monday May 14 - 7:00 pm - 8:00 pm @ Church.

**+ عشية نياحة القديس أثناسيوس الرسولي:**  
عداً الإثنين ١٤ مايو الساعة ٧-٨ م بالكنيسة

**+ Feast of the Ascension:**

Vespers: Wed, May 16 from 7:00 - 9:00 pm @ Church followed by the Arabic Bible Study.

Two liturgies on Thurs. May 17: 1<sup>st</sup> liturgy from 5:30 – 7:30 am the Chapel; and 2<sup>nd</sup> liturgy from 8:30 – 10:30 am at the Church in Scarborough.

**+ عيد الصعود المجيد:**  
العشية: مساء الأربعاء ١٦ مايو الساعة ٧,٠٠ – ٨,١٥ م بالكنيسة، ويعقبها درس الكتاب العربي.

قداسان يوم الخميس ١٧ مايو: الأول الساعة ٥,٣٠ – ٧,٣٠ ص في ك. ق. أفسخيرون، والثاني الساعة ٨:٣٠-١٠:٣٠ ص بالكنيسة في إسكاربورو

**+ Arabic Bible Study every Wednesday at 8:00 pm:**

Resumes the study of the Epistle to the Philippians. There will be workshops to solve an interesting multiple-choice quiz on the epistle.

**+ اجتماع درس الكتاب باللغة العربية كل أربعاء الساعة ٨م:** يواصل الدراسة في الرسالة إلى أهل فيليبس. تعقد المرة القادمة ورش عمل يشترك فيها الدارسون في حل اختبار متمتع متعدد الخيارات كمراجعة عما تم دراسته.

**+ Vespers for the Commemoration of Archangel Michael & Consecration of the Church of St. Demiana & 40 Virgins & Feast of St. John Chrysostom:**  
Sat. May 19 from 7:00 - 8:00 pm @ Church

**+ عشية تذكّر رئيس الملائكة ميخائيل وتكريس كنيسة القديسة دميانة والأربعين عزراء وعيد نقل أعضاء القديس يوحنا ذهبي الفم:**  
يوم السبت ١٩ مايو الساعة ٧-٨ م بالكنيسة

**+ The Annual "My Mother, My Home, My Church Dinner" (Mother's Day):**

Will take place tonight at Markham Event Centre on Sunday. An interesting program has been prepared for this popular dinner. The program features musical entertainment by a Coptic violinist, magic show, historic photo slideshow. Tickets are available for sale on the church website and at the narthex today and at the door tonight at prices less than the actual cost.

**+ عشاء عيد الأم السنوي (أمي، بيتي، كنيسة):**  
مساء اليوم بقاعة (Markham Event Centre). وقد تم إعداد برنامج رائع لهذا العشاء المحب للجميع يتضمن فقرات موسيقية بواسطة عازف كمان مصري، وعرض للألعاب السحرية، ولقطات فوتوغرافية نادرة لتاريخ كنيستنا. التذاكر متوفرة للبيع بسعر أقل من التكلفة على موقع الكنيسة وبعد قداست اليوم وأيضاً الليلة على الباب إذا تبقى بعضها.

**+ Fr. Daoud Lamei:**

Will bless us with a visit on Friday May 18 that consists 3 segments as follows:

- 1) D. Liturgy at the Church followed by 2 sermons till 2:00 pm
- 2) Evening sermon at the Cathedral from 7:30 to 9:00 pm
- 3) Lecture in English for the youth of the GTA from 9 to 10:30 pm at the Cathedral. More details are post on the church website.

**+ أبونا القمص/ داود لمعي:**

يباركنا بزيارة طوال يوم الجمعة ١٨ مايو تتكون من ٣ فقرات كالتالي:

- (١) القداوس الإلهي بالكنيسة ويعقبه محاضرتان حتى الساعة ٢,٠٠ ظهرًا
  - (٢) عظة مسائية بالكاتدرائية من ٧,٣٠ – ٩,٠٠ م
  - (٣) محاضرة بالإنجليزية لشباب المنطقة من ٩,٠٠ – ١٠,٣٠ م
- تفاصيل الزيارة منشورة على موقع الكنيسة

**+ High School Annual Spring Retreat (at Geneva Park):**

Date: May 19 to 21

See church's website for more details & registration (deadline May 4)

**+ خلوة الربيع السنوية لطلبة المرحلة الثانوية ب (Geneva Park):**

وذلك في الفترة من ١٩-٢١ مايو

للتسجيل برجاء زيارة موقع الكنيسة الإلكتروني

**+ Bookstore:**

- بمناسبة أحتفالية اليوبيل الذهبي لتجلي السيدة العذراء نقدم مجموعة كتب
- Mother's Day special book: "Mama Maggie"  
The untold story one Woman's Mission to Love
- Mystery of Godliness By: Archdeacon Habib Guirguis
- سر التقوى - الارشيدياكون حبيب جرجس
- Whatever, God By Father Anthony Messeh (offered based on demand)
- Anastasis, The Harrowing of Hades By Michael Elgamil

**+ مكتبة الكتب:**

- بمناسبة أحتفالية اليوبيل الذهبي لتجلي السيدة العذراء نقدم مجموعة كتب
- Mother's Day special book: "Mama Maggie"  
The untold story one Woman's Mission to Love
- Mystery of Godliness By: Archdeacon Habib Guirguis
- سر التقوى - الارشيدياكون حبيب جرجس
- Whatever, God By Father Anthony Messeh (offered based on demand)

**+ Couples Meeting (0-5 yrs. of marriage):**

Tuesday May 22, 2018 @ Cathedral 8pm. Joe Saad will give a talk on "Intimacy in Christian marriage."

**+ اجتماع حديثي الزواج (٠ - ٥ زواج):**

يوم الثلاثاء ٢٢ مايو بالكاتدرائية الساعة ٨,٠٠ م. يلقي فيه السيد/ جو سعد محاضرة عن "العلاقات الحميمة في الزواج المسيحي"

**+ The Monthly Senior Meeting:**

Sat. May 26 from 12 to 3:30 pm @ Church

**+ الاجتماع الشهري لأسرة البابا كيرلس لكبار السن:**

يوم السبت ٢٦ مايو الساعة ١٢-٣ ظ بالكنيسة

**+ Annual Family Retreat in Florida:**

Will take place during the period of Aug 21-29 at Redington Beach Florida. For details and reservation, please contact Mr. Magdy Mekhael or the Church Secretary.

**+ رحلة العائلات السنوية لفلوريدا:**

ستكون في الفترة من ٢١-٢٩ أغسطس بشاطئ Redington Beach فلوريدا. للحجز والاستعلام برجاء الاتصال بالأستاذ/ مجدي ميخائيل أو سكرتارية الكنيسة

**+ Seniors visit to St George & St Filopateer Markorios Convent:** on May 19; starts 7 am from St Mark church. A fee of \$40 includes transportation by coach bus and lunch. For booking, please contact Youssef Hanna or Samir Lamy.

**+ رحلة لكبار السن لدير مارجرس وق. فيلوپاتير مرقوريوس:** يوم ١٩ مايو، القيام ٧ ص من كنيسة مارمرقس. السعر ٤٠ دولار شاملاً الانتقال بأوتوبيس فاخر والغذاء. الرجاء الاتصال ببوسف حنا أو سمير لمعي للحجز.

**+ St Mark Coptic Museum:** offers an Introductory Workshop on the Art of Mosaics to 12 years old through seniors, on Mondays May 28, June 4, 11 & 18 at 7-10 PM at culture centre of St Mark church. Pre-registration is required; fees \$225 by cheque or cash. Details on museum website.

**+ متحف مارمرقس:** يقدم ورشة عمل ابتدائية في فن الموزاييك لسن ١٢ سنة فما فوق، أيام الاثنين ٢٨ مايو و ٤ و ١١ و ١٨ يونيو الساعة ٧-١٠ م بالقاعة الثقافية بكنيسة مارمرقس. الرجاء التسجيل مقدماً ودفع مبلغ ٢٢٥ دولار بشيك أو نقداً. التفاصيل في موقع المتحف الإلكتروني.

**+ St. Mark's Children Summer Camp:**

Date: July 3 to Aug. 16

Times: 9:00 am to 3:30 pm – Extended care (7:30 am to 5:30 pm)

See church's website for more details

**+ معسكر مارمرقس الصيفي للأطفال:**

الفترة: من ٣ يوليو – ١٦ أغسطس

الوقت: ٩ ص - ٣:٣٠ ظ وأيضاً يوجد وقت إضافي ٧:٣٠ ص- ٥:٣٠ م

برجاء زيارة موقع الكنيسة الإلكتروني لمزيد من التفاصيل

**+ Commemoration of the Departed:** Today, we prayed of the repose of:

Mrs. Fawzia Ghobrial, mother of Mr. Nasir Wasif, and was the wife of Mr. Boctor Wasif Boctor, mother in-law of Mrs. Ibtisam Wasif and grandmother of Mina and David Wasif. The family will receive condolences at St. Mark's Church today between 12:30 and 1:30 pm after the 2nd Divine Liturgy.

**+ تذكارات المنتقلين:** في قداسات اليوم صلينا من أجل نياح:

السيدة/ فوزية غوبريال والدة الأستاذ/ ناصر واصف وزوجة الأستاذ/ بقطر واصف بقطر وحماة السيدة/ ابتسام واصف وجدة كل من مينا وديفيد واصف. والعائلة تتقبل العزاء بالكنيسة اليوم الساعة ١٢:٣٠-١:٣٠ ظ بعد القداس الثاني